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Motion

Droger i avloppsvattnet.

Vi Sverigedemokrater tar strid mot narkotikan!

Idag finns goda möjligheter att testa vattnet i reningsverk och avloppsrör för att upptäcka förekomst 
av drogpreparat. Detta görs av minst en kommun sedan tidigare i Sverige och Alingsås ska inte vara 
sämre.

Att det nyttjas mycket droger vet vi, eller tror vi oss veta. Polisens lagförande verksamhet på området 
är påtalande. Även alla domar i Alingsås tingsrätt stödjer påståendet.

Vad vi behöver veta är vilka droger vi har problem med i samhället. Cannabis är troligen vanligt men 
hur är det med tabletter? Läkemedelsklassad narkotika och andra substanser? Var i Alingsås kommun 
är det värst? Ökar eller minskar droganvändandet?

Om vi inte testar förekomsterna så vet vi inte.

Jag yrkar därför:

Att kommunen tar fram ett program för hur vi ska få bättre kunskap om användning av 
drogpreparat.

Att vattnet inom avloppsverksamheten testas kontinuerligt.

Att kommunen söker kunskap hos de kommuner som använder sig av vattentester och hur de 
arbetar med provsvaren.

Boris Jernskiegg, SD Alingsås


